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Przewodniczący Rady Gminy białe Błota
Jacek Grzywacz

Czcigodny Panie Przewodniczący,

w związku z coroczną edycją dofinansowania dla dróg lokalnych z budżetu 
centralnego wnoszę o wniosek jaki Urząd Gminy Białe Błota w roku bieżącym złożył do 
wojewody kujawsko-pomorskiego w sprawie dofinansowania dróg w gminie Białe 
Błota.

Pragnę nadmienić, że coroczna lista składana przez wójta gminy białe Błota Dariusza 
Fundatora nigdy nie była konsultowana z mieszkańcami ani radnymi, co rodziło wiele 
kontrowersji i konfliktów wśród zainteresowanych.

Mając na względzie zbliżający się okres jesienny i związane z tym zebrania wiejskie, 
proszę o udostępnienie wspomnianej listy tak, ażeby radni mogli przedstawić 
mieszkańcom poszczególnych sołectw, jakie to ulice zgłosił wójt gminy białe Błota 
Dariusz Fundator do dofinansowania ze środków zewnętrznych.
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